
Michał Drewnicki 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa 

KANCELARIA RADY IASTA 
KRAKOWA 
SEKRETARIAT 

wpłynęło 
dnia: 2023 - 1- 2 5 

Poprawka do projektu uchwały według dru 1 ·nr„ 31.97.. .. ........ •o;f ...... Jfłi 
Podpis , .......... , ......................... � ..................... . 

W paragrafie 12 ustęp 4 wykreśla się: 

,, w którym Gmina może obniżyć cenę za wszystkie nabywane akcje o nie więcej niż 1 O % 
( dziesięć procent) kwoty wskazanej w § 1 ust. 4 Procedury, tj. cena 
za pakiet akcji w drugim postępowaniu nie może być niższa niż 24 047 752,50 zł (słownie: 
dwadzieścia cztery miliony czterdzieści siedem tysięcy siedemset pięćdziesiąt dwa złote 
50/100). Warunkiem przystąpienia do ponownego przetargu jest wpłacenie wadium w 
wysokości 5 % (pięć procent) obniżonej ceny pakietu akcji. Ostateczna wysokość wadium 
zostanie wskazana w ogłoszeniu o ponownym przetargu, przy czym nie może być niższa 
niż 1 202 387,63 zł (słownie: jeden milion dwieście dwa tysiące trzysta osiemdziesiąt siedem 
złotych 63/100)." 

zamiast tego wpisuje się: 

„przy czym cena pozostaje bez zmian. Warunkiem przystąpienia do ponownego przetargu jest 
wpłacenie wadium w wysokości 5 % (pięć procent) ceny pakietu akcji. Oferenci zobowiązani 
są do zapłaty wadium w wysokości 5 % (pięć procent) wartości pakietu akcji, w wysokości 1 
335 986,25 z (słownie: jeden milion trzysta trzydzieści pięć tysięcy dziewięćset osiemdziesiąt 
sześć złotych 25/100)." 

Uzasadnienie: 
Przyjęcie poprawki ma zapobiec nabyciu akcji po niższej cenie niż ta wynikająca z wyceny. 
Jako radni zostaliśmy poinformowani na posiedzeniu prezydium Rady 25 stycznia 2023 roku 
przed Sesją Rady, że udziałowcy spółki już poinformowali władze miasta o tym, iż nie będą 
składali ofert w pierwszym przetargu, chcąc je nabyć po obniżonej o 10% cenie, co 
skutkowałoby zmniejszeniem wpływu do budżetu Miasta o ponad 2,6 miliona złotych. 
Zważywszy na kryzys finansów miasta nie możemy sobie pozwolić na to. 


